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Tid: 12:00
Plats: Styretrummet

Närvarande

Ordförande Alva Limbäck
Vice ordförande Filip Bergqvist

Kassör Felix Hörnfeldt
Sekreterare Harald de Blanche
Skyddsombud Hedda Nooij

Informationsansvarig Andreas Erlandsson
Ordförande DP Arvid Kolstad
Ordförande F6 Oskar Jonsson

Ordförande FnollK Viktor Arvidsson
Kassör FnollK Vilhelm Nilsson Thorsson

Ordförande SNF Adam Orthag
Ordförande Foc Ludvig Nordqvist

Ordförande FARM Filippa Hultin

§1 Mötets öppnande Alva Limbäck öppnar mötet kl. 12:00!

§2 Val av justerare Oskar Johnsson väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar föreligger.

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret Alva: Det är bra med mig, jobbar med kvantinlämning nu. Jag och Harald hade
möte med Tord i tisdags. Hade arbetskväll med kärnstyret i tisdags.
Filip: Har det gött. Mailat och planerat nya buren. Det är soligt.
Felix: Det är bra med mig, halvsjuk/förkyld. Sitter med budget och försöker få
det att gå ihop. Den är klar imorgon.
Harald: Varit på möte med Tord och byggt lite i nya buren.
Hedda: Mår bra, mailat och haft möte. Varit på Samo och snx kickoff.
Andreas: Mailat, gått på möten och mår bra. Ftek låg nere pga byte av databas
för sektionsmötet. Det ska funka bra inför sektionsmötet.

§4.2 DP Lite sjuk, har haft tredygnslabb, händer inte så mycket med DP, dup imorgon.

§4.3 F6 Ärtsoppelunch idag och preppa för gasquer boka med data.

§4.4 FnollK Suttit med utvärderingar av mottagningen nu på förmiddagen, rullar på annars.

§4.5 SNF Har det bra, en del var med på samo snx kickoffen, jobbat med verksamhets-
planen.

§4.6 Foc Fockör på lördag, handlar i eftermiddag.

§4.7 FARM Mår bra överlag, folk känns trötta, lunchföreläsning nästa vecka. Vi ska ha
lunchmingel med saab, men undersöker plats. Mässa snart.
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§4.8 Renovering av
kommittérummen

Hade möte med Tord. Dörrarna kommer att ha mycket fönster. Som styretrum-
met men fönster både uppe och nere. Alla dörrar får kortläsare. De kostar 15
000 styck, kommer ta bort låset till städskrubben. Undersöker om man ska ge
DP separat skåp i städskrubben eller flytta saker till buren. Färg kunde han
inte svara på utan man får skicka in skisser om allt man vill ha på rummen
och så får det godkännas av högskolan. Tryckte också på att det kommer vara
viktigt att vi sköter detta. Pratade om problemet med kvantdatorn. Pratade
om att ljudisolera och stänga igen luckorna, återkommer om detta. Ska också
kolla på skyffert. Återkommer med hur länge golvet är borta. Allt man vill göra
på rummet ska framgå i skisser. Tord nämnde också att han inte tror att vi får
Hilbert till årsskiftet.

§4.9 Skyddsrummet Vi har fått en ny bur längst in i skyddsrummet. Just nu är det lås med nyckel
men ett masterlock är beställt. Tanken är att tält, porslin, bilsäten och före-
ningarnas grejer ska vara där inne. Håller på att bygga hyllor nu och vet inte
riktigt när det blir klart.

§4.10 Pricksystem för
kommittérummen

Tord sa att det är väldigt viktigt att rummen sköts. Har hört med andra sek-
tioner som har liknande system och det har funkat okej. Då vi kommer behöva
hålla hårt på reglerna så kommer vi införskaffa konsekvenser om man bryter
mot dem. Man får ett visst antal prickar och sedan stängs rummet i exempelvis
en vecka. Kommer prata igenom detta med kommitteordföranden på måndag.
Pricksystemet kommer att vara på plats då rummen öppnar. Kommer hand-
la om att det ska vara städat och behagligt i korridoren. Hade varit bra om
kommitteerna kunde kolla igenom tills dess och ta med sig feedback tills på
måndag. Mötet på måndag blir 15:30.

§4.11 Ekonomisk policy Felix har behövt uppdatera den ekonomiska policyn. Styret har i maj tagit ett
gäng beslut som inte uppdaterats. Årsbudgetar skulle skickats in 1a september
men det var det inte någon som visste. Det är ändrat till 15e september, mer
likt FnollK och FARM också. Fanfareriet har rätt att lämna in högtidsdräckt
till kemtvätt. sektionsföreningar har 600 kr per person till repplagg och valb
har 200 kr. Revisorer har rätt till arbetsmat, men det är inte ändrat utan bara
ett förtydligande. Priset för arbetsmat per gång följer prisbasbelopp och totala
summan kommer inte ändras då den känns rimlig.
Beslut: Att godkänna den nya reviderade ekonomiska policyn.

§4.12 Budget Focs: lite fel, ska vara dubbelt så stor teambuilding, 2400 inte 1200.
DP: Ser bra ut, aspning skickas separat.
F6: Var lite fel, men har uppdaterats. Ser bra ut.
SNF: Har höjt cocktail med 10000 kr för det ska finnas mer mat. Repplagg har
också justerats.
FnollK: Har jobbat med att ta hela mottagningen på deras budget, blir 22000
extra pga FARM och styret.
Beslut: Att godkänna kommitteernas budgetar.
Beslut: Att godkänna FnollKs reviderade budget.
Kommitteerna kommer få lite pengar för att bygga inne på rummen. Har inte
fått in några skisser men har lagt 2500 per rum till virke. Lite osäker på hur
mycket som kommer behövas, finns möjlighet att ändra siffran lite. Skulle man
inse att det blir helt orimligt då man gör skisser så får man höra av sig till
Felix. Ska förska få nya stolar till styretrummet, ska kolla om högskolan kan
stå för det.

§4.13 Motionssvar Har kommit en motion angående att sälja ett flipper för att köpa en kaffema-
skin. Sa nej till en äskning då vi ska utvärdera när vi får Hilbert.
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Beslut: Att yrka på att avslå motionen om uppgradera flipper i sin helhet.
På grund av sektionsmötet och att vi behöver förbereda motionssvar så kommer
styretmötet att bli på onsdag istället för torsdag. SNF kan inte.

§4.14 Sektionsmöte Man får föra sin egen talan även om man sitter i styret. SNF måste skicka sin
verksmhetsplan till TalP. Foc, F6 och DP ska skicka till styret, gärna innan
nästa möte så vi kan besluta om dem då.

§4.15 Äskningar Godkänt en för balngts aspkväll till att stöpa ljus.
Har fått in en äskning om en ny perkulator. Äskningen är för 4000 kr. Har
kollat lite och man kan få en för 1800 kr, så känns rimligare att lägga 1800.
Beslut: Att godkänna äskningen med ändringen till 1800 kr istället för 4000
kr.
Fotons bordlagda äskning. Har bättre koll på budget nu. Tycker att det är för
mycket pengar. Men ett nytt objektiv för att kunna ha två objektiv på alla arr
känns rimligt. De har gett en lista med förslag och nr 5 känns rimligt enligt
Felix. Begagnat, likt det som är på andra kameran, kostar 6000. Ville ha två,
ett till portträtt också. Men portträtt får de återkomma om då fota arr ger mer
sektionsnytta. De tar porträtt till cvbilder och till sektoinsaktiva.
Beslut: Att godkänna äskningen med ändringen till 6000 kr.

§5 Övriga frågor

§5.1 Stormöte på söndag Huvudsakligen utvärdering av mottagningen. Väldigt värdefullt att alla dyker
upp. NollK kommer på en plan på vad de vill ta upp. Finns plats att ta upp
fler saker om det är någon som har något de vill ta upp. Kommer börja runt
14, och efteråt så är det bowling.

§5.2 Budget för renovering Kommer inte att få budget från högskolan men de har lite möbler för återbruk
så man kan höra med Tord om man hade varit intresserad av det.

§5.3 Trygg på chalmerspins Delades ut till kommitteer förra året. Kommer inte att få fler sådana utan man
ska återanvända de som vi fick då. Finns inte så många av dem kvar, många
som har tappats. Kolla med pateter om det är någon som har sin kvar.
Hedda ska maila vso och kolla.

§5.4 Riskbedömmning Påmminner om att skicka in en riskbedömning för focköret

§6 Mötets avslutande Alva Limbäck avslutar mötet kl. 12:51!
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